
Saksliste og referat SU-SMU 

Notodden videregående skole  

Skoleår:  2021_22 Møtedato: 15. mars. 2022 

Roller i SU-SMU   Navn  

Leder (elev)   Erin Lois Nieuwenhuize (HO) 

Nestleder (elev)  Alexander Milevasslien (TRL) 

Andre elevrepresentanter  Tord Helmersen (elevrådsleder) (EL) 
Kristian Lorentzen Næss (SR) 
Leo Jæger (ST) 
Andrea Haugen Gjerjordet (ST) 

Rektor/skolelederrepresentant  Karl Agnar Wåle 

Ansattrepresentant(er)  Matthew Hochstetler – miljøarbeider 
Torgeir Holla – avd. leder administrasjon 

Skoleeierrepresentant  Michelle Wirgenes 

Representant 
skolehelsetjenesten 

Hilde Kåsin 

 

Til stede:  Tord, Leo,  Erin, Andrea, Karl Agna, Torgeir, Michelle, Matthew 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om 

oppfølging av saker fra 

forrige møte, hvordan er 

innspillene fra SU-SMU 

fulgt opp?  

Tilbakemelding til SMU på noen av sakene som er tatt 

opp. Info om skolens arbeid med livsmestring  

Åpne saker. Nødutganger R269 og R206 trenger 

infoplakater  

Kantine er satt opp som egen sak 

 



9_21/22 Informasjon om 
arbeidet i elevrådet 
v/elevrådsleder 

Behov for mer parkering – Det blir ryddet nå i vår for 
mer parkering bak Ressurssenteret ( ved lekteren) 

 

Det er et problem med plaging på “Bø-bussen” Skolen 
trenger mer informasjon om hva dette er, konkrete 
navn for å kunne følge opp raskt blant annet mot 
busselskapet. 

 

Knagger ønskes på toaletter til jakker og vesker for å 
unngå å sette dette på gulvet. 

 

Luftkvalitet på R262 og R265 er dårlig 

 

Noe problem med oppmøte til elevråd, og ikke alle 
klassene har et systematisk “klassens time”. Dette bør 
tas opp med kontaktlærer i klassene 

10_21/2

2 

Strategiplanen – prosess 
videre ut fra elevrådet 

Mange tilbakemeldinger fra klassene på trivsel, 
livskvalitet, læring og samhandling. Konkrete forslag 
som 

- Sofa – sittegrupper 
- Variasjon i skolehverdagen 
- Elevdemokrati – og medvirkning – gjerne 

gjennom anonyme Forms... 
- Kantine som selger – sunne og helsefremmende 

mat 1 eller flere dager i uken 

Matthew har innspillene fra klassene 

 

Det tas en gang til mot elevrådet for å få inn de innspill 
som måtte være tilgjengelig 

11_21/2

2 

Kantineundersøkelsen 

v/Torgeir 

Info om hovedpunkter fra undersøkelsen 
Kantineundersøkelsen er åpnet fram til 23. Mars med 
håp om enda flere svar 

 12_21/2

2 

Elevundersøkelsen – 

diskusjon rundt 

prioriteringer og planlagte 

tiltak. Er det samsvar 

mellom resultater og 

planlagte tiltak, har 

Tatt til etterretning  



SU/SMU innspill til 

nye/andre tiltak?   

13_21/22 Informasjon og aktuelle 

orienteringer ved 

rektor/ledelse 

Korona – snart mot normal situasjon.  

 

Skolemiljø - det jobbes med utslag av uakseptable og 
rasistisk, diskriminerende holdninger på skolen. Ikke 
som ytringer eller på “humoristisk” måte. Avdelinger i 
samarbeid med IMDI rådgiver jobber med holdninger 
mot dette. 

 

Søkertall til Notodden vgs for 22/23 - Gode søkertall til 
Notodden vgs både på studiespesialiserende og 
yrkesfag. 

14_21/22 Undersøkelse fra fylket Denne tas opp på neste elevrådsmøte 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

 3_21/22 Eventuelle innspill om det 

fysiske miljøet på skolen 
 

 

Neste møte: 16. mai kl 10.00 

 

 


